
 

 

 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 21-11-2023 

 

Mødet blev afholdt hos Torben Sonne.          

 

Tilstede var: Torben Sonne, Rugmarken 5 (formand)    

Søren Jensen, Bygmarken 6 (kasserer) 

Leif Sillemann, Havremarken 5 (referent) 

Martin Ørgaard, Rugmarken 8 

Torben Rønnebæk, Havremarken 15 

       

1. Status på arbejdsdagen 

Den gik rigtig godt med stor deltagelse. Vi fik ordnet mere end vi havde forventet. 

2. Uddelegering af arbejdsopgaver til interesserede 

Torben har talt med Katrine om at male plankeværket ind mod legepladsen. 

3. Økonomi  

Afhentning af haveaffaldet, blev noget dyrere end tidligere, pga. en større                   mængde 

affald. 

4. Status på fiber nedgravning 

Torben Sonne skriver pa  hjemmesiden om det med en opfordring til, at medlemmer, der har 

kendskab til utilfredsstillende flisebelægning efter opgravning til fibernet, skriver til 

bestyrelsen. Der skulle komme et eftersyn efter 2 a r.   

5. Skader på carport ved Hvedemarken 10 

Vi maler de sma  sorte omra der over (Torben). Det ra dne træ kan vi ikke gøre noget ved.  

6. Eventuelt    

Dræn under lystrupvej til mosen.  

    


